
 

 

Číslo zápisnice: SDV SK 4/2022 
 

ZÁPISNICA  
zo zasadnutia orgánu s rozhodovacou právomocou 

 
Názov športovej organizácie: Slovenská kanoistika – Sekcia divokých vôd 
 
Názov zasadajúceho orgánu: Výkonný výbor sekcie divokých 

vôd Slovenskej kanoistiky  
 

Miesto konania zasadnutia: Junácka 6, Bratislava 
 
Deň konania zasadnutia: 9.3. 2022  

Čas začiatku zasadnutia: 9:00 hod Čas ukončenia zasadnutia: 14.00 hod 
  

Predsedajúci: Martin Stanovský Zapisovateľ: Matúš Štulajter 
 
Členovia orgánu zúčastnení na zasadnutí:  

1. Martin Stanovský  
2. Renáta Daníková 
3. Jaroslav Slúčik 
4. Igor Ižo  
5. Róbert Orokocký 
6. Zora Hujsová   

 
Ostatní: 

1. Matúš Štulajter 
2. Martin Vesel 

 
Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť orgánu: 3 
 
UZNÁŠANIASCHOPNOSŤ: 
 

❏ ÁNO 

❏ NIE 
 
Počet členov/hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia: 3  

 

Po začatí zasadnutia predsedajúci konštatuje, že lehota 7 dní na prípravu 
zasadnutia dodržaná 
 

❏ BOLA 

❏ NEBOLA  

 

SCHVÁLENÝ PROGRAM ZASADNUTIA:3) 
 

1. Komisie 
 

2. Rôzne  



 

 

PODKLADY K JEDNOTLIVÝM BODOM ROKOVANIA:) 
 

❏ podklady boli zaslané elektronicky k bodom č. 1-2 

❏ podklady boli predložené na zasadnutí k bodom č. 1-2  
❏ podklady k jednotlivým bodom sú archivované elektronicky na sekretariáte 

sekcie divokých vôd Slovenskej kanoistiky, príp. ich schválená výsledná 
podoba zverejnená na webovej stránke www.canoe.sk  

 

ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA: 
 
 
Na úvod privítal všetkých prítomných predseda SDV SK Martin Stanovský, ktorý zároveň 
v úvode požiadal všetky komisie aby si vzhľadom k situácii na Ukrajine nastavili vo svojich 
rozpočtoch priority podľa ktorých by mohli postupovať v prípade nutnosti škrtov v rozpočte. 
 

1. Komisie 
 
Komisia klubov a vzdelávania: 
 
Predsedníčka komisie klubov, mládeže a vzdelávania Renáta Daníková odprezentovala 
nasledovné dokumenty: 

- Smernica o financovaní mládeže – prebehla korektúra 
- Smernica o definícii aktívnej mládeže 
- Smernica o odmeňovaní trénerov  
- Smernica o definícií talentovanej mládeže 
- Zmluva o vykonávaní činnosti športového odborníka 
- Zmluva o poskytovaní služieb pre športových odborníkov 
- Zmluva o poskytnutí príspevku klubu Slovenskej kanoistiky športovému 

odborníkovi špecializujúcemu sa na prípravu talentovaných športovcov do 23 
rokov 

- Grantová výzva 
 

Hlasovanie: 
 
ZA: 6  
ZDRŽAL SA: 0  
PROTI: 0 
 
Návrh bol schválený 
 
Komisia Vrcholového športu: 
 
Predseda komisie vrcholového športu Róbert Orokocký predstavil na schválenie akciu SVŠ 
Ivrea v sume 17 724.-EUR. Zároveň uviedol, že KVŠ má snahu o najazdenie čo najväčšieho 
počtu hodín na kanáli Ivrea čím by sa zvýšila potenciálna šanca na zisk medaile na 
mládežníckych MS. 
 
Hlasovanie: 
 
ZA: 6 
ZDRŽAL SA: 0  
PROTI: 0 
Návrh bol schválený 
 

http://www.canoe.sk/


 

 

Predseda komisie vrcholového športu Róbert Orokocký predstavil návrh na dofinancovanie 
nezaopatrených športovcov na jarnú prípravu M.Halčin, J.Stanovský a B.Vajsová v sume 
spolu 8000.- 
 
Hlasovanie: 
 
ZA: 5 
ZDRŽAL SA: 1  
PROTI: 0 
 
Návrh bol schválený 
 
 
Ekonomická komisia: 
 
Predsedkyňa ekonomickej komisie odprezentovala Smernicu o cestovných, tréningových a 
pobytových nákladoch na rok 2022. Po korektúre bol návrh schválený. 
 
Hlasovanie: 
 
ZA: 6  
ZDRŽAL SA: 0  
PROTI: 0 
 
Návrh bol schválený 
 
V rámci ekonomického nastavenia toku a kontroly financií bol predložený návrh aby 
maximálna výška zálohy na akcie Toptímu bola do 80% rozpočtu akcie podľa HŠP. 
 
Hlasovanie: 
 
ZA: 6  
ZDRŽAL SA: 0  
PROTI: 0 
 
Komisia neOH športov: 
 
Predseda komisie neolympijských disciplín Jaroslav Slúčik odprezentoval svoju smernicu, ku 
ktorej prebehla diskusia a následné hlasovanie: 
 
Hlasovanie: 
 
ZA: 6 
ZDRŽAL SA: 0  
PROTI: 0 
 
Návrh bol schválený 
 
Súťažná komisia: 
 
Predseda súťažnej komisie Igor Ižo predstavil nasledovné dokumenty: 

- Smernica o domácich súťažiach 
- Tlačivá lekárska prehliadka športovca 

 
 
Hlasovanie: 



 

 

 
ZA: 6 
ZDRŽAL SA: 0  
PROTI: 0 
 
Návrh bol s pripomienkami schválený 
 
Predseda súťažnej komisie Igor Ižo ďalej predstavil: 

- Nomináciu HR, ZHR a delegátov na domácich pretekoch 
- Rozpisy pretekov pre rok 2022 

 
Hlasovanie: 
 
ZA: 6 
ZDRŽAL SA: 0  
PROTI: 0 
 
Návrh bol schválený 
 
Predseda súťažnej komisie  predložil na schválenie výrobu 200ks preukaz rozhodcu. 
J.Piaček dodá vizuál preukazu. 
 
Hlasovanie: 
 
ZA: 6 
ZDRŽAL SA: 0  
PROTI: 0 
 
Predseda súťažnej komisie predložil návrh na nákup plášteniek podľa rozpočtu subkomisie 
rozhodcov. 
 
Hlasovanie: 
 
ZA: 6 
ZDRŽAL SA: 0  
PROTI: 0 
 
Predseda súťažnej komisie Igor Ižo navrhol schváliť nákup televízora a počítača 
časomeračovi Robovi Sedláčkovi. 
 
Hlasovanie: 
 
ZA: 6 
ZDRŽAL SA: 0  
PROTI: 0 
 
Návrh bol schválený 
 
Predseda súťažnej komisie Igor Ižo informoval o dokončení prekladu ICF pravidiel do 
slovenčiny. 
 
VV vzal na vedomie 
 
 
 
 
 



 

 

2. Rôzne 
 
Členovia VV SDV sa zhodli, že kanoista roka 2021 sa bude konať v olympijskom múzeu 
v Dome športu dňa 12.apríla. 
 
 
Právny poradca VV SDV Matúš Štulajter uviedol, že spracoval materiál pre priebežnú 
kontrolu čerpania dotácie Ministerstva financií SR, ktorý bol následne odoslaný kancelárii 
ministra. 
 
 

 
 
__________________    
   
       Zapisovateľ 
 
 
 
 
 
__________________ 
Martin Stanovský 
 
Predseda SDV SK 


